

tion des Records et Cour du Recorder; pouvoir de subventionner les Universités Laval et McGill; pavages des rues privées; établissement d'un boulevard et construction d'un chemin de fer sur les berges et dans le voisinage de l'Aqueduc; annexion de certaines parties de l'Aqueduc, en dehors des limites actuelles de la Cité; établissement de chemins de fer souterrains; vente et affectation de propriétés municipales à des fins de bibliothèque, d'éducation et de charité; fausses alarmes; annexions.

L. O. DAVID,

Greffier de la Cité

Bureau du Greffier de la Cité,  
Hôtel de Ville,  
Montréal, 20 décembre 1911.

der; jurisdiction of the Records and of the Recorder's Court; power to subsidize Laval and McGill Universities; paving of private lanes; establishment of a boulevard and construction of a railway on the banks and in the vicinity of the aqueduct; annexation of certain portions of the aqueduct outside of the present limits of the City; construction of underground railways; sale and affectation of civic properties, for library, educational and charitable purposes; false alarms; annexations.

L. O. DAVID,

City Clerk.

City Clerk's Office,  
City Hall,  
Montreal, 20th December 1911.